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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 
 

Zápis č. 19 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 25. 4. 2024, od 18:00 hodin 
 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 18:03 hodin starostou obce Petrem Stejskalem (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti 

OÚ Hrdějovice. 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 19.4. 2024 do 25.4. 2024, současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatoval, že přítomno je 10 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 

Přítomni:  Bauer Zdeněk, Haikl Petr, Holomel Pavel, Slezák Petr, Stejskal Petr, Suchan Jan, 

Jan Samohýl, Jan Hynek, Severa Jiří, Šulistová Radka 

Omluveni: Sázel Josef 

Nepřítomni: 
 

Předsedající přítomným sdělil, že pro potřeby zápisu bude ze zasedání pořizován zvukový 

záznam. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Petra Slezáka a vyzval přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Pavel Holomel a Jan Hynek 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Petra Slezáka a ověřovateli Jana Hynka 

a Pavla Holomela.  

Výsledek hlasování: Pro    10  Proti     0  Zdrželi se     0 

Usnesení č. 1/19/24 bylo schváleno. 

 

2. Schválení programu 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Nikdo neměl námitky. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

   1)Zahájení 

  2) Schválení programu  

  3) Kontrola zápisu č. 18 ze dne 28.3.2024 

  4) Schválení zadávací dokumentace na zakázku – projektová dokumentace Dětská skupina 

  5) Schválení smlouvy o pronájmu prostor sloužícího k podnikání ( venkovní sezení U 

Kadleců ) 
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  6) Schválení výzvy a zadávací dokumentace k zakázce s názvem „Oprava komunikace 1c 

Hrdějovice“. 

  7) Finanční záležitosti 

  8) Různé 

  9) Diskuze 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0  Zdrželi se    0  

Usnesení č. 2/19/24 bylo schváleno. 

 

 

3. Kontrola zápisu č. 18 ze dne 28.3. 2024 

 

 

Podepsaná smlouva na věcné břemeno v Opatovicích, vedení a realizace NN rozvodu pro pana 

Martina Šulistu 

Podepsaná smlouva o nájmu na adrese Luční 80, Hrdějovice s firmou TL Partners s.r.o. ,sídlo: 

Těšínská 434, 373 61 Hrdějovice 

 

 

4. Schválení zadávací dokumentace na zakázku – projektová dokumentace Dětská 

skupina 

 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje zajištěním výběrového řízení na zakázku s názvem 

„Projektová dokumentace – Dětská skupina“ externí firmu, JUDr. Jana Hrbáče, se sídlem, 

Lovčičky 301, 68354 Lovčičky, IČ: 02117622. 

 

V rámci daného bodu byla vznesena otázka zastupitelky Radky Šulistové proč se 

nespolupracuje při výběrových řízení s dříve oslovovanými firmami či lidmi a spolupracuje se 

s panem Hrbáčem. V rámci daného bylo sděleno, že např. pan Heidinger na dané nemá čas, 

s panem Hrbáčem byla navázána spolupráce, kde jednak je ve shodné cenové úrovni jako jiní 

zhotovitelé a navíc není místní, což vidíme jako korektní v rámci výběrových řízení, navíc 

zpracování výběrových řízení dělá precizně a fundovaně. V globále a to platí u všech profesí a 

funkcí si prostě každý vybírá spolupracovníky a osoby stejně smýšlející. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti     0  Zdrželi se    1 ( Radka Šulistová )

  

Usnesení č. 3/19/24 bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje předběžné znění výzvy a zadávací dokumentace 

k zakázce s názvem „Projektová dokumentace – Dětská skupina. Konečnou verzi zadávací 

dokumentace schválí starosta obce. Zastupitelstvo obce Hrdějovice současně pověřuje 

starostu obce ke jmenování hodnotící komise a k přijetí rozhodnutí o výběru nejvhodnější 

nabídky na základě doporučení hodnotící komise. Uzavření smlouvy s vybraným 

dodavatelem schválí zastupitelstvo obce po provedení hodnocení.  

 

V rámci daného bodu proběhla debata ohledně zaslání podkladů k zadávací dokumentaci 

v nedostatečném předstihu před konáním zastupitelstva, kde z daného důvodu se někteří 

zastupitelé zdrží v rámci tohoto hlasování.  
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Výsledek hlasování:  Pro    8    Proti     0 Zdrželi se    2 ( Haikl Petr a Radka Šulistová ) 

Usnesení č. 4/19/24 bylo schváleno. 

 

 

5. Schválení smlouvy o pronájmu prostor sloužícího k podnikání 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s uzavřením smlouvy o nájmu prostor sloužících 

k podnikání na pozemku parc.č. 110 v k.ú. Hrdějovice o výměře 42,25 m² na adrese Na Návsi 

12 373 61 Hrdějovice a pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem 

příslušné smlouvy. 

 

V rámci daného bodu proběhla debata a rekapitulace o jaký prostor se jedná. Bylo konstatováno 

a připomenuto, že se jedná o dnes pronajatý prostor tj. vnější část před hospodou U Kadleců . 

V rámci daného je daný prostor nyní pronajat dvěma smlouvami.  

Tímto dojde ke sjednocení pronájmu jednou smlouvou na dobu určitou a to na 2 roky 

s výpovědní lhůtou stávající tj. 3 měsíce, ostatní body jsou též shodné. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0  Zdrželi se    0 

Usnesení č. 5/19/24 bylo schváleno. 

 

 

6. Schválení výzvy a zadávací dokumentace k zakázce s názvem „Oprava komunikace 1c 

Hrdějovice“. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje výzvu a zadávací dokumentaci k zakázce s názvem 

„Oprava komunikace 1c Hrdějovice“. Zastupitelstvo obce Hrdějovice současně pověřuje 

starostu obce ke jmenování hodnotící komise a k přijetí rozhodnutí o výběru nejvhodnější 

nabídky na základě doporučení hodnotící komise. Uzavření smlouvy s vybraným dodavatelem 

schválí zastupitelstvo obce po provedení hodnocení. 

 

V rámci daného bodu „ Oprava komunikace 1c Hrdějovice – Těšínská ulice „ bylo připomenuta 

složitost akce v rámci jednání a sestavení samotné zadávací dokumentace kde, se snad podařilo 

vyjasnit veškeré otazníky, které měly vliv na samotné zahájení veřejné soutěže a zahájení kroků 

vedoucích ke spuštění rekonstrukce.  

V rámci akce dochází nejen k rekonstrukci komunikace, ale zároveň je akce spojena s výměnou 

vodovodu, opravou kanalizace, výměnou VO a zároveň výměnou plynovodu, kde plynovod a 

plynovodní přípojky jsou řešeny samostatně E.GD, která o zařazení stavby do letošního 

investičního plánu, byť je stavba již půl roku řešena, ještě jednala a k verdiktu o finální realizaci 

bylo rozhodnuto až dne 24.4.2024.  

Toto rozhodnutí o realizaci plynovodu a plynovodních přípojek bylo potřebné k úpravě a 

provázanosti zadávací dokumentace pro výběr zhotovitele, jelikož zde stavbu budou provádět 

dva zhotovitelé, kteří musejí mít stanovena pravidla v prostoru staveniště.  Ihned poté co byla 

zaslána dokumentace k výběru zhotovitele byla přeposlána zastupitelům se zařazením daného 

bodu do programu jednání, kde někteří se s dokumentací nestačili seznámit a proto se nejspíše  

zdrží hlasování. 

 

Výsledek hlasování:  Pro    8    Proti     0 Zdrželi se    2 ( Haikl Petr a Radka Šulistová ) 

Usnesení č. 6/19/24 bylo schváleno. 
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7.Finanční záležitosti 

 

 

Finanční výbor – k projednání v ZO dne 25.4.2024  

 
 

- stavy na účtech k 25.4.2024 

  BÚ ČSOB                  2,772.040,61 

  SÚ ČSOB                         1.361,03 

  TÚ ČSOB                  1,811.671,64 s týdenní výpovědí 

  TÚ ČSOB                23,538.124,06 s měsíční výpovědí 

  TÚ ČSOB                10,544.579,98 s půlroční výpovědí 

  BÚ ČNB                       797.646,32 

  BÚ KB                      1.498.223,90 

  Celkem                    40,963.647,54 

 

 

 

- příjmy a výdaje k 25.4.2024 

                                schválený rozpočet      plnění rozpočtu 

 

příjmy                         32,135.886,--            12,229.585,44       

 

výdaje                         50,329.900,--            16,743.659,75    

 

 

- rozpočtové opatření č. 4/2024 odsouhlaseno starostou dne 8.4.24 (viz příloha) – na vědomí 

 

- schválit úpravu odpisů v ZŚ – nákup interaktivního panelu v ZŠ 

 

- rozvaha MŠ a ZŠ k 31.3.2024 – na vědomí 

 

 

 

7.1 Návrh na schválení úpravy odpisů v ZŠ Hrdějovice na movité věci 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje úpravu odpisů v ZŠ Hrdějovice na interaktivní 

panel ActivPanel 9 Premium a pojezd s keramickými křídly. ( viz. příloha ) 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0  Zdrželi se     0 

Usnesení č. 7/19/24 bylo schváleno 

 

 

 

8. Různé 

 

Prameniště – v rámci dané akce dojde na základě dohody zastupitelů k redukci zadání, která 

povede k možné realizaci a vyvážení vynaložených prostředků ve vazbě na potřeby, funkčnost 

a udržitelnost projektu. Dané bude probráno se zhotovitelem PD panem Veličkou, tak, aby 

navržené úpravy byly zejména funkční a udržitelné a zároveň v souladu s požadavky dotace. 

Na dalším ZO dojde k informování o posunu v dané akci. 
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Oprava komunikace 1c – Hrdějovice – Těšínská ulice  – viz. bod 6. a pokračování … na 

základě usnesení dojde k vyhlášení výběrového řízení dle zákona o zadávání veřejných 

zakázek, které bude zpracovávat a administrovat pan Hrbáč. Samotný výběr zhotovitele a 

schválení nejvhodnější nabídky bude odsouhlasen na ZO. 

 

Věřme, že veškerá úskalí jsou již za námi, byť je jasné, že při samotné realizaci a omezení 

pohybu občanů budou zajisté vznikat kolizní situace, kde jsme, ale přesvědčeni, že se nám 

podaří vše vyřešit a mít tak na konci roku krásnou komunikaci a novou infrastrukturu. 

 

 

Pořízení laviček na Figuru, náves Opatovice a u rybníku Opatovice – na základě potřeby 

a chtění pořídit drobný mobiliář pro lokální místa v obci Hrdějovice a Opatovice se 

diskutovalo nad typem mobiliáře, kde po vzájemné debatě dojde k pořízení typu s ocelovým 

rámem v černé barvě a dřevěnou výplní. Jedná se o kompromis mezi funkčností / cenou a 

designem, kde v nynějším zastupitelstvu převažuje názor nad funkčním systémem, než 

designovým, který stojí v řádech o mnoho víc peněz. Dojde tak k pořízení setu lavice a stůl na 

Figuru, náves Opatovice a k rybníku v Opatovicích a dvě samostatné lavičky na náves v 

Opatovicích s tím, že stávající lavička bude přemístěna pod les v severní části Figury. 

 

  

Pozvání na Májku – pan starosta pozval všechny 30.4.2024 na pálení čarodějnic s tím, že 

všem občanům byl vhozen do schránky leták s programem, který bude od 15-ti hodin na 

návsi, kde dojde k postavení májky, stavění bude mechanizací, za volantem bude opět pan 

Němec, současně v před si budou moci všichni pověsit svoji pentličku a po postavení májky 

bude hromadný přesun na Figuru, kde dojde kolem 17-ti hodin k rozohnění vatry a upálení 

čarodějnice. Současně budou okolo umístěny špalky s ohněm pro opékání špekáčků. Program 

bohatý, pití, muzika, špekáčky a dobrá nálada zajištěna       Palety na sezení jsou zajištěny 

Honzou Suchanem, proutky na opékání potom Hozou Hynkem a v rámci dané akce velký dík 

zejména SDH Hrdějovice a ZŠ Hrdějovice. 

 

 

9. Diskuze 

 

Pan starosta informoval, že 29.4.2024 budou odvezena Velikonoční vajíčka v rámci stezky. 

Celkově vnímá akci a rozšíření trasy i přes Hrdějovice pozitivně s tím, že určitě návštěvnost 

lidí v rámci trasy nikterak neohrozila a neomezila žití našich občanů, tak, jak někteří zastupitelé 

strašili, s tímto se ztotožnila i většina zastupitelů. V příštím roce s danou akcí budeme určitě 

pokračovat. 

 

Zastupitelka Radka Šulistová se dotázala jak to vypadá s revitalizací komunikace Hrdějovice – 

Hluboká nad Vltavou, kde bylo sděleno, že bohužel daná akce v tomto roce zajisté realizována 

nebude, jelikož došlo ke krácení finančních prostředků. Otázka realizace v příštím roce není 

taktéž jistá, jelikož SÚS JK neví jaké finanční prostředky budou přerozděleny a vyčleněny. 

 

Zastupitel Jan Hynek se dotazoval na odvoz a úklid pneumatik u kolejí po odstranění náletových 

dřevin na svahu železniční trati na Hlubokou, kde bylo sděleno, že o existenci pneumatik se ví 

a atakuje se na jejich odvoz, ale v rámci celé akce, která je hrazena z prostředků SŽ je to složité, 

jelikož akce odvoz, je řešena 5-ti lidmi. Nicméně odvezení bude zajištěno, jen je otázkou zda 

již v dubnu a nebo až v květnu. 

 

Pan starosta upozornil ne existenci nevhodného grafitu na kolejovém propustku, který byl 

odstraněn.  
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 Příští termín ZO 30.5. 2024 od 18.00hod, pracovní ZO potom 27.5.2024 v 16 hodin. 

 

 

 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 19:10 

hodin. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 29.4.2024 

 

Zapisovatel:   Petr Slezák   

 

Ověřovatelé: Hynek Jan  dne ………………………. 

           Holomel Pavel  dne ………………………. 

 

 

Starosta:    Petr Stejskal   dne ………………………. 


